

Be Safe, Be Legal

Remember, when you fly an unmanned aircraft or drone the responsibility is yours.

You Have Control







كُن حذراً، كُن قانونياً
تذكر، أنت المسؤول عند استخدامك للطائرات بدون طيار

بيدك السيطرة

Always remember:

تذكر دائما

 <p>You are responsible for each flight</p>	<p>You are legally responsible for the safe conduct of each flight.</p> <p>Take time to understand the rules - failure to comply could lead to a criminal prosecution.</p>	<p>قانونياً، أنت المسؤول عن السلوك الآمن عند استخدامك للطائرات بدون طيار . خذ الوقت الكافي لفهم قواعد الاستخدام . عدم الامتثال لهذه القواعد قد يؤدي للمسائلة القانونية.</p>	 <p>أنت المسؤول عند كل مرة تستخدم فيها الطائرات بدون طيار</p>
 <p>BEFORE each flight, check drone for damage</p>	<p>Before each flight check that your unmanned aircraft is not damaged, and that all components are working in accordance with the Supplier's User Manual</p>	<p>تأكد من عدم وجود أي ضرر أو خلل في الطائرات بدون طيار قبل استخدامها، وأن جميع مكونات الطائرة تعمل وفقاً لدليل المستخدم</p>	 <p>قبل استخدامك للطائرات بدون طيار، تحقق من عدم وجود أي ضرر بالطائرة</p>
 <p>Drone is in sight at all times</p>	<p>You must keep the unmanned aircraft within your sight at all times.</p>	<p>يجب أن لا تغيب الطائرات بدون طيار عن ناظريك طوال الوقت.</p>	 <p>إبقاء الطائرات بدون طيار أمام ناظريك.</p>
 <p>YOU are responsible for avoiding collisions</p>	<p>You are responsible for avoiding collisions with other people or objects - including aircraft. Do not fly your unmanned aircraft in any way that could endanger people or property.</p>	<p>تجنب أن تصدم الأشخاص أو الأشياء الأخرى بما فيها الطائرات . لا تستخدم الطائرات بدون طيار بطريقة قد تعرض الأشخاص والممتلكات للخطر .</p>	 <p>تجنب الاصطدامات، فأنت المسؤول</p>

 <p>Keep your distance</p>	<p>It is illegal to fly your unmanned aircraft over a congested area (streets, towns and cities).</p> <p>Also, stay well clear of airports and airfields.</p>	<p>يعتبر استخدام الطائرات بدون طيار فوق المناطق المكتظة (في الشوارع وداخل المدينة) تصرفاً غير قانونياً ويجب الابتعاد عن المطارات ومهابط الطائرات</p>	 <p>إبقاء مسافة كافية</p>
 <p>Keep your distance 50 metres</p>	<p>Don't fly your unmanned aircraft within 50m of a person, vehicle, building or structure, or overhead groups of people at any height</p>	<p>عند استخدامك للطائرات بدون طيار، احرص على أن تكون على بعد 50 متراً عن الأشخاص أو المركبات أو المباني. وتجنب استخدامها نهائياً فوق مجموعة من الأشخاص.</p>	 <p>إبقاء مسافة 50 متراً</p>
 <p>Consider rights of privacy</p>	<p>Think about what you do with any images you obtain as you may breach privacy laws. Details are available from DCAA website. www.dcaa.gov.ae</p>	<p>تذكر بأن الصور التي تلتقطها يمكن أن تشكل اختراقاً لقانون الخصوصية. للمزيد من المعلومات يرجى زيارة الموقع الإلكتروني الخاص بهيئة دبي للطيران المدني www.dcaa.gov.ae</p>	 <p>مراعاة الخصوصية</p>



**Permission to use Drones
for paid work**

If you intend to use an unmanned aircraft for any kind of commercial activity, you must get a 'Permission' from the Dubai Civil Aviation Authority, or you could face prosecution.

For more details, visit www.dcaa.gov.ae

يجب الحصول على تصريح من هيئة دبي للطيران المدني اذا كنت تنوي استخدام الطائرات بدون طيار في الأغراض التجارية، وذلك لتفادي المسائلة القانونية. للمزيد من المعلومات يرجى زيارة الموقع الإلكتروني الخاص بهيئة دبي للطيران المدني www.dcaa.gov.ae



**تصريح استخدام الطائرات بدون
طيار للأغراض التجارية.**